

## Expedition to the Polar Worlds

A truly unique opportunity: join us after public opening hours for the immersive exhibition Polar Experience. We are fortunate to be guided personally by the initiator, Nicole Srock.Stanley, who will share her deep fascination with this beautiful yet fragile world.

Using cutting-edge technology, the exhibition transports visitors into the captivating realms of the Arctic and Antarctic—into the coldest extremes of our planet. Immersive projections, virtual illusions, and multidimensional soundscapes bring the mysterious polar regions to life before our eyes: majestic ice landscapes, extraordinary wildlife, and groundbreaking scientific research. The experience takes us to the North Pole, directly into the expedition of the research vessel Polarstern, and onward to the Neumayer Research Station at the South Pole.

### Details

Date: 17 March 2026

Time: 6 p.m.

Meeting Point: Arena Berlin,  
Eichenstraße 4, 12435 Berlin

## Expedition in die Polarwelten

Eine einmalige Gelegenheit: Kommt mit uns nach den Öffnungszeiten in die Immersive Ausstellung „Polar Experience“. Wir haben das Glück, dass die Initiatorin Nicole Srock.Stanley uns persönlich führt und ihre Faszination für diese wunderschöne und fragile Welt mit uns teilt.

Die Ausstellung entführt mithilfe modernster Technik in die faszinierende Welt von Arktis und Antarktis, hinein in die eisigsten Extreme unseres Planeten. Immersive Projektionen, virtuelle Illusionen und multimediale Soundwelten erwecken die geheimnisvollen Polarregionen mit ihren majestätischen Eislandschaften, einzigartigen Tierwelten und bahnbrechender Forschung vor unseren Augen zum Leben. Sie katapultieren uns an den Nordpol, mitten hinein in die Expedition des Forschungsschiffs "Polarstern", und zur Neumayer-Forschungsstation am Südpol.

### Details

Datum: 17. März 2026

Uhrzeit: 18:00 Uhr

Treffpunkt Arena Berlin,  
Eichenstraße 4, 12435 Berlin